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Sociālo un veselības jautājumu komitejas  sēdes protokols 
Dienvidkurzemes novads, Lielā iela 76, Grobiņa 

 
18.09.2023. Nr. 8 
 
 
Sēde sasaukta 2023.gada 18.septembrī plkst. 09:00 
Sēde sākta 2023.gada 18.septembrī plkst. 09:01 
Sēde slēgta plkst. 10:03 
 
 
Sēdē piedalās 4 komitejas locekļi: 
Juris Grasmanis (klātiene), Laila Roga (klātiene), Andrejs Radzevičs (klātiene), Inga 
Ratniece (klātiene). 
 
Sēdē piedalās: 
Gunta Gulbe (klātiene), Oksana Strēle (klātiene), Sanita Dejus (klātiene). 
 
 
Sēdē nepiedalās 1 komitejas loceklis: Aivars Galeckis (attaisnota prombūtne) 
 
Sēdi vada Juris Grasmanis 
 
Sēdi protokolē Agnese Retere 
 
Sēdes veids: atklāta. 
 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā. Ieraksts publiski pieejams www.dkn.lv 
 
 
Sēdes darba kārtība: 
 

1. DISKUSIJA par saistošo noteikumu "Par kārtību, kādā tiek sniegta palīdzība 
dzīvojamo telpu remontam Dienvidkurzemes novadā" projektu 

 

 
 
 

http://www.dkn.lv/


1.§ 
DISKUSIJA par saistošo noteikumu "Par kārtību, kādā tiek sniegta palīdzība 

dzīvojamo telpu remontam Dienvidkurzemes novadā" projektu 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 00m 36s 

Ziņo:  
Juris Grasmanis 
 
 
 

Oksana Strēle 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Juris Grasmanis 

 

 

 

 

 

 
 

Oksana Strēle 
 
 
 
 
 
 
Laila Roga 
 

Noteikumu izstrādāšana ir aktuāla, jo ir daudz cilvēki, 

kuri vēršas pašvaldībā pēc palīdzības. Pašvaldībai ir 

nepieciešams izstrādāt vienotu kārtību un pieeju 

palīdzības sniegšanai. 

Saistībā ar mājokļu politikas izstrādi, Sociālajam 

dienestam dots uzdevums izstrādāt noteikumus, kas 

paredz kārtību, kādā tiek sniegta palīdzība dzīvojamo 

telpu remontdarbiem. Sagatavots "pirmais uzmetums".  

Ir vairāki neskaidri jautājumi - ar kuru iestādi vai 
speciālistu Sociālam dienestam būs sadarbība 
remontdarbu tāmju izstrādē un saskaņošanā?  
Pārrunājot jautājumu ar pašvaldības izpilddirektoru par 

iespējamo pabalsta summu, tā šobrīd noteikta līdz 

1400,00 eiro vienai personai/mājsaimniecībai. Paredzot 

gadā 50 šādus pabalsta gadījumus, budžetā tie būtu 70, 

000 eiro. 

Saistošie noteikumi paredz pabalstu ne tikai pašvaldības 

dzīvokļiem, bet arī privātajiem dzīvokļiem. Vēršu 

uzmanību, ka Noteikumos šie gadījumi nav atsevišķi 

izdalīti un atrunāti. Iesaku pievērst uzmanību tam, kas, 

privāta dzīvokļa remonta gadījumā, sagatavo un veic 

remontdarbus. Vēl noteikumos nav atrunāta kārtība, 

kādā veidā notiek pabalsta piešķiršana. Vai cilvēkam 

pabalsts tiek pārskaitīts privāti uz bankas kontu, vai arī 

maksājums tiek pārskaitīts remontdarbu veicēja firmai. 

Noteikumos jābūt atrunātam - kurš apstiprina, kurš 

saskaņo, kurš pārskaita. Noteikumus nepieciešams 

papildināt ar minēto. 

Piekrītu minētajam, taču, šobrīd nav informācijas, kas 

varētu būt sadarbības iestādes un darbinieki šajos 

procesos. Noteikumu papildinājumus būtu jāveic, 

sadarbojoties ar Mājokļu politikas izstrādātājiem. 

Sociālais dienests nevar izlemt un norādīt par 

sadarbības iestādēm un darbiniekiem. 

Kādam Sociālam dienestam ir jānorada ar kuru 

iestādi/nodaļu, speciālistu, sadarboties par remontdarbu 



 

Andrejs Radzevičs 

 

 

 

Juris Grasmanis 

 

 

 

 

Laila Roga 

 

Andrejs Radzevičs 

 

 

Priekšlikums: 

tāmēm - kas saskaņo, kurš novērtē tās pamatojumu, 

atbilstību reālajai situācijai un faktiskajām izmaksām. 

Jautājums attiecināms uz Mājokļu politiku un, kā šodien 
dzirdam, tas ir saistīts ar virkni tehniskiem jautājumiem. 
Šodien komitejā būtu bijis lietderīgi piedalīties arī 
Mājokļu speciālistam. Mājokļu politikas izstrādātājiem 
jākonstatē kāds ir pašvaldības dzīvojamais fonds. 
Mājokļu politikā nav iestrādāts jautājums par dzīvojamā 
fonda remontiem. 
Lūdzu Oksanu Strēli nosūtīt noteikumu projektu Finanšu 
un grāmatvedības daļai ar lūgumu papildināt noteikumu 
projektā redakciju par norēķinu kārtību – kādā veidā un 
kam nauda tiek atmaksāta. Mans ierosinājums būtu, ka 
remontdarbu tāmes varētu saskaņot pārvaldnieki. 
Vēlos piedalīties pašvaldības Administrācijas 

organizētajā iestāžu vadības sapulcē un aktualizēt 

jautājumu. 

Pašvaldībā būtu vajadzīgs viens darbinieks/štata vieta, 

kas izskata, sagatavo un saskaņo tāmes, jo tā ir ļoti 

nepieciešama lieta. 

Aicinu šo jautājumu ar komitejas balsojumu nodot 

pašvaldības Administrācijai un/vai Attīstības daļai, kas ir 

vairāk saistītas ar tehniskas dabas jautājumiem/ 

darbiniekiem, kuriem ir attiecīgas zināšanas un 

pieredze. 

Administrācijai noteikt citu atbildīgo personu, kura ir 

kompetenta būvniecības un mājokļa jautājumos par 

atbildīgo palīdzības noteikumu izstrādē. 

Par priekšlikumu  balso:  
 

"par"  -  

4 (Juris Grasmanis, Andrejs Radzevičs, Inga Ratniece, 
Laila Roga) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
4 (Juris Grasmanis, Laila Roga, Andrejs Radzevičs, 
Inga Ratniece) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 



Nolemj: 

Virzīt jautājumu Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības Administrācijai ar priekšlikumu: noteikt 
citu atbildīgo personu, kura ir kompetenta būvniecības un 
mājokļa jautājumos par atbildīgo palīdzības noteikumu 
izstrādē. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 58m 03s 
 
 
 
Sociālo un veselības jautājumu komitejas priekšsēdētājs Juris Grasmanis 
 22.09.2023. 
 

 
Komitejas sekretārs Agnese Retere 
 22.09.2023. 
 

 
 


